
 

1 

 

  

                                                            Z A P I S N I K 

 

14. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   održane   20. rujna 2023.godine u  

Vijećnici Grada Paga, Branimirova obala 1, s početkom u 13,30 sati. 

 

 PRISUTNI:  Jasna Magaš, Dinka Maržić, Stipe Žunić, Branimir Paro Vidolin, Ana Kuković  

                      Borgelott, Barbara Kurilić, Vesna Fabijanić, Željko Maržić,  Domagoj Vičević,  

                      Toni Herenda  i Mirjana Tičić te Ana Šćiran i Franči Bukša (došli naknadno) 

  OSTALI:    gradonačelnik Ante Fabijanić, pročelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić,          

                      pročelnica Upravnog odjela  za komunalni sustav i imovinsko pravne poslove  

                      Ana Šupraha, pročelnica Upravnog odjela za  prostorno uređenje i gospodarstvo  

                      Marija Radoslović, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije Diogen  

                      Šulić, ravnateljica Dječjeg vrtića Paški mališani Pag Ljubica Fabijanić  i novinar  

                      Radio Paga Lucija Maržić. 

                  

         Predsjednica  je pozdravila sve prisutne te konstatirala da je sjednici nazočno  11 

vijećnika i da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

- Verifikacija zapisnika 13.  sjednice Gradskog vijeća 

 

         Predsjednica Vijeća dala je zapisnik 13. sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 

         Obzirom da  nitko od vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik, predsjednica Vijeća  je 

nakon prebrojavanja glasova konstatirala da je s 9 glasova „za“ i 2 „suzdržana“ glasa usvojen 

zapisnik 13. sjednice Gradskog vijeća održane 20. lipnja 2023.godine. 

 

    

Usvajanje dnevnog reda 

 

       Predsjednica Vijeća Jasna Magaš predložila je dopunu dnevnog reda sa slijedećim 

točkama:  

- ODLUKA  o proglašenju svojstva komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 

uporabi za javna parkirališta na području Grada Paga, 

- ODLUKA o imenovanju člana Udruge u kulturi „ARS BENEDICTINARUM“ 

 

       Predsjednica  Vijeća  Jasna Magaš dala je predloženi dnevni red sa dopunom na 

usvajanje. Nakon prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici s 11 glasova „za“ 

(jednoglasno) usvojili slijedeći 

 

                                                 D N E V N I   R E D  

Prijedlozi 

 1.ODLUKA  o davanju suglasnosti  na STATUT Dječjeg vrtića Paški mališani Pag, 

 2. ODLUKA o davanju suglasnosti  na PRAVILNIK o unutarnjem ustrojstvu  Dječjeg 

      vrtića Paški mališani Pag, 

3. ODLUKA  o proglašenju svojstva komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj  

      uporabi za javna parkirališta na području Grada Paga, 

4.. ODLUKA o imenovanju člana Udruge u kulturi „ARS BENEDICTINARUM“ 
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 AD- 1. ODLUKA  O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA STATUT DJEČJEG VRTIĆA  

            PAŠKI MALIŠANI PAG 
 

        Ljubica Fabijanić- Temeljem Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju bilo je 

potrebno uskladiti Statut Dječjeg vrtića Paški mališani sa odredbama tog Zakona. Upravno 

vijeće Dječjeg vrtića  donijelo  prijedlog Statuta a na isti je potrebno dobiti suglasnost  

Gradskog vijeća Grada Paga. 

 

        Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednica Vijeća dala je predloženi akt  na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova predsjednica Vijeća je  konstatirala da su vijećnici  

s 11 glasova „za“ (jednoglasno)   donijeli     

  

                                                          ODLUKU 

              O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA STATUT DJEČJEG VRTIĆA  

                                                PAŠKI MALIŠANI PAG 
 

 

 

Došli vijećnici Ana Šćiran i Franči Bukša te je sjednici nazočno 13 vijećnika. 

 
 
 
 

 AD – 2. ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA PRAVILNIK O UNUTARNJEM     

               USTROJSTVU  DJEČJEG VRTIĆA PAŠKI MALIŠANI PAG 

 

         Ljubica Fabijanić – Temeljem Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju bilo je 

potrebno uskladiti Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Paški 

mališani sa odredbama tog Zakona i Statutom Vrtića. Upravno vijeće Dječjeg vrtića  donijelo  

je prijedlog  Pravilnika a na isti je potrebno dobiti suglasnost  Gradskog vijeća Grada Paga. 

         

        Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon  prebrojavanja glasova predsjednica Vijeća je  konstatirala da su vijećnici 

 s  13 glasova „za“ (jednoglasno) donijeli     

  

                                                             ODLUKU 

          O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA PRAVILNIK O UNUTARNJEM     

             USTROJSTVU  DJEČJEG VRTIĆA PAŠKI MALIŠANI PAG 
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AD- 3. ODLUKA  O PROGLAŠENJU SVOJSTVA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

            JAVNIM DOBROM U OPĆOJ  UPORABI ZA JAVNA PARKIRALIŠTA NA  

             PODRUČJU GRADA PAGA 

 

        Ana Šupraha – Zakonom o komunalnom gospodarstvu propisano je da su javna 

parkirališta komunalna infrastruktura te isti omogućuje da se takve površine evidentiraju u 

katastru i upišu u zemljišne knjige i to kao  neotuđivo vlasništvo odnosno suvlasništvo 

jedinice lokalne samouprave na čijem se području nalazi. Slijedom toga predlaže se 

utvrđivanje svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi za parkiralište 

ispred škole i istezalište kako bi se iste, kao takve, moglo upisati u katastru odnosno 

zemljišnim knjigama kao vlasništvo Grada Paga. 

        Željko Maržić- Molio bih da se ovakve odluke ne daju neposredno prije same sjednice 

jer ih nemamo vremena proučiti. Zanima me kakvo je stanje u katastru odnosno zemljišnim 

knjigama predmetnih nekretnina? 

        Ana Šupraha –  U katastru odnosno  zemljišnim knjigama je upisana tvrtka Rudan d.o.o.. 

Obzirom da se radi o komunalnoj infrastrukturi u Zakonu je propisano da će se predmetna  

nekretnina upisat na Grad bez obzira na upis trećih osoba. 

        Željko Maržić – Kad se donosio  urbanistički plan uređenja inzistirao sam da se to 

proglasi javnim dobrom  bez obzira što je taj dio u sklopu te parcele. 

 

         Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova predsjednica Vijeća je  konstatirala da su vijećnici 

 s 12 glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom  donijeli     

  

                                                           ODLUKU   

            O PROGLAŠENJU SVOJSTVA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

            JAVNIM DOBROM U OPĆOJ  UPORABI ZA JAVNA PARKIRALIŠTA 

                                        NA PODRUČJU GRADA PAGA 

 

 

AD- 3. ODLUKA O IMENOVANJU ČLANA UDRUGE U KULTURI 

            „ARS BENEDICTINARUM“ 

 

       Sanja Bukša Kustić- Jučer je dostavljen prijedlog udruge u kulturi Ars benedicinarum 

da Grad Pag prihvati članstvo u Udruzi te imenuje svog predstavnika. Predlaže se da 

predstavnik Grada bude u osobi gradonačelnika. 

      Vesna Fabijanić- koja će biti funkcija Grada u toj udruzi. Da li se od nas očekuje kakva 

članarina ili  neki drugi oblik sudjelovanja. 

       Ante Fabijanić – Ne, već samo da i Grad bude u to uključen na način da će imati, kao 

treći član, ključ otvaranja relikvije „sv. trna“, a i sam upravni odbor će se drugačije 

koncipirati. 

 

        Nakon prebrojavanja glasova predsjednica Vijeća je  konstatirala da su vijećnici 

 s 12 glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom  donijeli     

  

                                                            ODLUKU  

      O IMENOVANJU ČLANA UDRUGE U KULTURI „ARS BENEDICTINARUM“ 
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 VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

    1. Željko Maržić – Prvo, zanimam me vezano za šetnicu na Vodicama i Bašaci. Da li se tu 

što događa, jer sam dobio informaciju da je došlo do nekih promjena. 

Drugo, kakvo je stanje u katastru odnosno zemljišnim knjigama vezano za poništenu sudsku 

presudu, što je uslijedilo nakon revizije, kojom se poništila sudska presuda u korist Jovića  

kontra Grada Paga. Gledajući stanje u zemljišnim knjigama, odnosno vlasnički list, za česticu 

uložak 6487 za česticu 7310/12 u teretovnici je uknjiženo založno pravo u iznosu od 

370.0000,00 eura plus kamate u korist tvrtke Vangrada d.o.o. iz Zagreba. To je evidentirano 

2019. godine no vidim da je iza toga bilo dosta aktivnosti te me interesira što je sa tim 

predmetom. 

     Ana Šupraha – što se tiče tereta trebalo bi potražiti izvješće od odvjetnika no koliko znam 

to bi trebalo biti u postupku brisanja. Samim raskidom ugovora o koncesiji  formira se 

posebna nekretnina i nakon prestanka tog ugovora spajaju se pravo građenja i sama bazična 

nekretnina. Time prestaju sva prava i tereti koji su postojali na nekretnini. Zakonom je 

propisano  da se  tereti  naplaćuju iz naknade koju ima koncesionar. Dakle, to nije teret Grada. 

     Ante Fabijanić- Što se tiče šetnice na Bašaci gotovo se nište nije dogodilo obzirom da smo 

očekivali da Arheološki muzej kroz ovo ljeto izvršiti  potrebna ispitivanja samog lokaliteta i 

dati konačno mišljenje, no to nisu uradili. Očekujemo da će se to ipak  dogoditi do kraja 

godine ili početkom iduće pa ćemo nakon toga nastaviti sa tim projektom. 

    Što se tiče šetnica Vodice  pokrenuti su svi postupci za projektiranje iste. Radi se geodetska 

podloga, koje je pri kraju, te očekujem da ćemo za mjesec dana imati gotovo idejno rješenje. 

                          

 Rad sjednice je završen  u  13,50 sati. 

 

KLASA: 026-02/21-01/11 

URBROJ: 2198/24-05/01-23-14 

Pag,  20. rujna 2023.          

                            

                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA PAGA 

 

Zapisničar                                           Pročelnica                                      Predsjednica 

Iris Omazić                                        Ureda Grada                                   Gradskog vijeća 

            Sanja Bukša Kustić                              Jasna Magaš 

 

 


